
Zápis č. 4 

z porady katedry organické chemie konané dne 16. 5. 2014 

Přítomni:  Roithová, Hocek, Kotora, Smrček, Veselý, Drahoňovský, Machara, Jindřich, Míšek 

Omluveni:  Lorenc  

1) Prof. Roithová informovala o rozpočtu na rok 2014: 
– Rozpočet bude přibližně stejný jako v roce 2013 
– Příjem do rozpočtu přes RIV bude stejný jako v loňském roce, přes výuku se budou 

rozdělovat percentuálně dle kvality výuky a dle mobility (je nutno evidovat)  
– Část z rozpočtu katedry bude vyčleněna na provozní prostředky, které dostanou jednotlivé 

skupiny 
– Skupiny obdrží příspěvek za každého doktoranda v případě, že ukončí studium včas (do 5 let) 
– Investice z OP VaVpI: lépe koupit větší přístroj než drobné vybavení – diskuse 
 

2) Semináře + Quo Vadis 
Od příštího semestru se jejich konání přesune na pondělí – budou se konat 1× za měsíc. 
 

3) Na katedru nastoupí prof. Kočovský (od srpna na 5% úvazek, od prosince na 30% úvazek) – musí 
proběhnout výběrové řízení. 
 

4) Ve čtvrtek 5. června 2014 proběhne konkurz na nové vedoucí výzkumných skupin, kterého by se 
měli zúčastnit členové katedry (od 8,30 hodin do cca 12,00 hodin budou přednášky). 
 

5) Elektronické materiály ke všem povinným přednáškám bakalářského studia je nutné mít v SISu, 
stačí i odkaz na webové stránky, kde jsou k dispozici. Pokud k dané přednášce nejsou 
elektronické materiály, musí být v SISu napsáno, že elektronické materiály k přednašce nejsou.  
 

6) Na bakalářské studium biomedicinální chemie se přihlásilo 90 uchazečů – je třeba vypracovat 
kritéria pro přijímací zkoušky (z organické chemie). 
 

7) Bude se kupovat nový NMR – je třeba předat požadavky Dr. Tošnerovi. 

 
Diskuze: 

Prof. Kotora požádal o zaslání otázek pro test z organické chemie a zaslání přednášek 
(ve formátu PDF), které seřadí a uloží do SISu. 

Prof. Hocek byl pověřen (v rámci projektu „kampus Albertov“) dohledem nad výstavbou pro sekci 
chemie. Shromáždí všechny požadavky, které předá architektům. Proběhla diskuze o potřebném 
vybavení laboratoří. 

Doc. Smrček informoval, že byly odevzdány diplomové práce od 4 studentů a přítomní se domluvili 
na oponentuře. 

 
Zapsala: Eva Trličíková     Zkontrolovala: prof. Roithová 


